
 
                               TOUR CODE: CTWEEURW13 

  13天 11晚东欧五国游（德国/奥地利/匈牙利/波兰/捷克） 
 
第一天  吉隆坡/慕尼黑（德国）        （机上用餐） 
齐集于吉隆坡国际机场，办理登机手续，乘搭国际航班飞往德国第三大城市--慕尼黑，位于德国南部阿尔卑斯山北麓的
伊萨尔河畔，保留着原巴伐利亚王国都城的古朴风情，途径中转城市。抵达后，前往入住酒店。 
 
第二天  慕尼黑-萨尔斯堡（奥地利）       （早/午/晚餐）  
早餐后，前往游览玛丽恩广场，是慕尼黑的市中心广场。广场中央是圣母玛利亚的雕像，是慕尼黑的保护神，她站在高
高的大理石柱上俯视周围发生的一切。广场的北面矗立着哥特式建筑新市政厅，其主楼中央的钟楼也是闻名遐迩。续前
往参观宝马世界，是宝马集团的一个多功能客户体验和展览中心。随后，乘车前往典雅如画和温馨如诗的萨尔斯堡，也
是音乐奇才莫扎特的诞生地。 
 
第三天  萨尔斯堡-卢比安娜        （早/午/晚餐） 
今早，徒步游览乐圣莫扎特故居，观看旧市政厅，位于葛特莱德小街，被认为奥地利最漂亮的购物中心，因为它保留着
悠久古老的招牌，精美且富艺术气氛的门面以及风光的连拱廊，为此蓬勃的商业气息中增添浪漫艺术的情调。随后，前
往游览布莱德湖是朱利安阿尔卑斯山山区的一个冰蚀湖，位于斯洛文尼亚西北部，毗邻布莱德城。前往布莱德岛(乘
船)，也是斯洛文尼亚唯一的天然岛屿，前往岛上最大的圣母升天教堂，随后，前往斯罗维尼亚的首府卢比安娜。 
 
第四天  卢比安娜         （早/午/晚餐） 
早餐后，前往参观布斯当娜钟乳石（要带外套，洞内较冷），是最有名的喀斯特地下的波斯托伊纳溶洞，由毕夫卡河水
侵蚀而成的钟乳石深长 27 公里，已有七亿年历史。随后，前往游览参观卢比安娜市区景点，包括：大教堂，国家博物
馆，剧院及城堡。续前往乘搭缆车登上位于山顶上的中世纪城堡（外观），这此您可俯视卢比安娜全市绮丽的风景。 
 
第五天  卢比安娜-维也纳（奥地利）       （早/午/晚餐） 
今早，乘车前往奥地利首府-维也纳，途径格拉茨，是施泰尔马克州的首府。您可徒步与中欧保存最完美的老城市。 
维也纳位于奥地利东北部阿尔卑斯山北麓维也纳盆地之中，三面环山，多瑙河穿城而过，四周环绕着著名的维也纳森
林，也有着“多瑙河的女神”之称。环境优美，景色诱人，它的名字始终是和音乐连在一起的，亦为第三联合国城市。 
 
第六天  维也纳-布达佩斯（匈牙利）       （早/午/晚餐） 
今天，展开维也纳市区观光包括（外观）：国立歌剧院，圣史提芬教堂，国会大厦及市政厅。前往参观维也纳著名的孙
布仑宫，宫内金碧辉煌，美轮美奂及宏伟的建筑设计，充分显示出奥匈帝国极盛世时期的光辉。还有法国式庭院设计的
御花园。随后，乘车前往匈牙利首都-布达佩斯，途径维也纳边境。沿途中可欣赏风光明媚及朴素的农村。布达佩斯，
全市主要为布达及佩斯两部分，是政治经济和文化中心，亦是欧洲著名风光秀丽古城。 
 
第七天  布达佩斯         （早/午/晚餐） 
早餐后，展开布达佩斯市区景点观光包括(外观)：英雄广场，文利连纪念碑及国会大厦。续前往堡垒山观看渔人城堡，
是新罗马式的建筑，同时参观马加什教堂，是历代匈牙利国王加冕的地方。随后，前往参观费利格城堡，并可俯视多瑙
河的大弯道及河岸绮丽风光。晚餐于道地餐馆和观赏土风舞。  
第八天  布达佩斯-克拉科夫（波兰）       （早/午/晚餐） 
今天，乘车前往中古时代波兰的首都-克拉科夫。途径斯洛伐克，是中欧的一个内陆国家，齐集山景风光，中世纪古
城，民间建筑，温泉及滑雪旅馆为一体的好地方。克拉科夫，位于波兰南部离华沙约 300 公里的维斯瓦河畔，是波兰第
三大城市，也是历史上波兰的故都，同时也是波兰最大的文化，科学，工业与旅游中心。 
 
第九天  克拉科夫-维利奇卡-克拉科夫      （早/午/晚餐） 
早餐后，前往游览混合各时代建筑样式的旧城，城廊内的圣玛利亚教堂是十四世纪中叶哥德式的建筑，续参观瓦维尔山
和参观拜访克拉科学院最为有名的克拉科夫大学。续参观维利奇卡著名的盐矿洞，里头有礼拜堂，盐矿雕成的艺术品及
盐矿湖。  
第十天  克拉科夫-布拉格（捷克）       （早/午/晚餐） 
早餐后，前往游览奥洛穆茨，其上城广场的圣三柱在 2000 年被联合国教科文组织列入世界文化遗产名录，称赞其为
“中欧巴洛克艺术高峰时期最优秀例子之一”，亦是捷克共和国第二古老的广场。随后，参观圣瓦茨拉夫主教座堂。乘
车前往布拉格，是捷克共和国的首都和最大的城市，也被誉为“世界皇冠上一颗最名贵的钻石”。 
 
第十一天 布拉格          （早/午/晚餐） 
今天，开始您在布拉格的行程。游览布格拉最热闹的旧城广场，旧城政厅，中世纪天文钟，黄金巷及圣维特主教座堂
等。随后，前往参观 Pilsner Urquell啤酒厂。独特的 Pilsner 啤酒混合了传统酿法与现代技术酝酿而成，同时您还
可以了解到啤酒的制作过程。续前往参观历史悠久的布格拉古城堡区，它始建于 9 世纪，经过国内外建筑师和艺术家多
次改建、装饰和完善，城堡集中了各个历史时期的艺术精华，是捷克较吸引人的游览胜地之一。随后，游览瓦茨拉夫广
场和查理士大桥，此桥是由查尔大帝时期建造，以查尔斯大帝民命。  
 
第十二天 布拉格/吉隆坡        （早餐） 
早餐后，自由活动至集合时间，送往国际机场乘搭国际航班飞返吉隆坡途径中转城市。  
 
第十三天 吉隆坡        
抵达吉隆坡，结束您愉快的旅程及期待下次再相见。 
 

备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准 



 
                                              TOUR CODE: CTWEEURW13 

13DAYS 11NIGHTS EASTERN EUROPE 
（GERMANY/AUSTRIA/HUNGARY/POLAND/CZECH REPUBLIC）  

DAY 01  KUALA LUMPUR/MUNICH (GERMANY) 
Assemble at KLIA for flight to the Munich - the third largest city in Germany, located on the River Isar north of the Bavarian 
Alps via transit city.   
DAY 02  MUNICH –SALZBURG (AUSTRIA)       (D) 
This morning, visit the Marienplatz, a large open square named after the Mariensaule, a Marian column in its centre with 
the Old and the New Town Hall. Its tower contain the Rathaus-Glockenspiel. Three gates of the demolished medieval 
fortification have survived to this day. Continue to visit BMW Welt, is a multi-functional customer experience and 
exhibition facility of the BMW AG. After, proceed to Salzburg, the musical city of Mozart’s birth and also combines the 
attractions of a beautiful historic city with the magnificence of the Alps.  
DAY 03  SALZBURG- LJUBLJANA (SLOVENIA)       (B/L/D) 
After breakfast, begin your walking tour that starts at the Birthplace of Mozart, located at Getreidegasse, the delightful 
street in the heart of Austria’s most beautiful shopping belt. The fascinating shop signs, facades and courtyards give it a 
quaint charm. After visit the Lake Bled, is a glacial lake in the Julian Alps in northwestern Slovenia, where it adjoins the 
town of Bled and a medieval castle stands above the lake on the north shore and enjoy a tranquil Boat ride rowing to an 
ldyliic Island Church on Lake Bled, surrounded by the calm of the beautiful alpine lake. After transfer to Ljubljana.   
DAY 04  LJUBLJANA           (B/L/D) 
After breakfast, visit world famous the awe-inspiring and talk train ride through the most spectacular cave – Postojna Cave. 
After star Ljubljana walking tour, include the Cathedral, National Museum, Theatre and Castle. After take the Funicular ride 
to the top of Ljubljana Castle, enjoy the outside view of this medieval castle overlooking to the city.   
DAY 05  LJUBLJANA – VIENNA (Austria)       (B/L/D) 
This morning, travel to the capital of the province of Styria, possibility short walking tour through the old center of Graz. 
Continue travel to the capital of Austria – Vienna, is northeast basins in the northern foot of the Alps, surrounded by 
mountains, the Danube through the city surrounded by the famous Vienna Woods. Vienna, the “Goddess of the Danube”, 
said. Beautiful environment, attractive scenery. Vienna’s name and music has always been linked and the third city of 
United Nations.   
DAY 06  VIENNA - BUDAPEST         (B/L/D) 
This morning, start the Vienna city tour(distance view),, includes the glorious State Opera, St. Stephen’s Cathedral, see th 
19th century Parliament and Town Hall. Continue visit State Apartment of Schonbrunn Palace, one of the most important 
cultural monuments in the country, since the 1960s it has been one of the major tourist attractions in Vienna. The palace 
and gardens illustrate the tastes, interests and aspirations of successive Habsburg monarchs. Continue through farmland 
passing the eagle overlooking the town of Tatabanya before arriving in Budapest, the sights of Buda and Pest, formerly 
separate towns across the Danube.    
DAY 07  BUDAPEST          (B/L/D) 
Today, start the Budapest city tour (distance view), includes the imposing Hero’s Square, Parliament building and old 
Royal Castle. After visit the splendid St Matthias Church and admiring the view from Citadel Hill and the Fisherman’s 
Bastion. Then we cross the river view the city’s beautiful bridges and the ornate Parliament building. Tonight, enjoy the 
dinner at the typical restaurant with Gypsy Music.  
DAY 08  BUDAPEST – KRAKOW (POLAND)       (B/L/D) 
This morning, a gentle drive south today into Slovakia, featuring natural landscapes, mountains, caves, medieval castles 
and towns, folk architecture, spas and ski resorts. Beside the Bratislava the capital city, the attractive destination is the 
High Tatras, where presents live in traditional wooden house. Enjoy a delightful drive through the green Bohemian 
countryside. Described in the Old Town in Krakow, Poland, taking including Krakow from Warsaw in Poland about 300km 
south of the Wei Siwa River, is the third largest city, history the ancient capital of Poland.   
DAY 09  KRAKOW           (B/L/D) 
This morning, start the Krakow city tour. Krakow, through the Old Town to visit the medieval Cloth Hall and the 14th 
century Mariacki Church. Then we ascend Wawel Hill, with its castle and legendary dragon, to visit the Cathedral, burial 
place of Polish oldest University in the world – Jagiellonian University with its splendid arcade court yard. After visit the 
Wieliczka Salt Mine, famous for its underground salt Sculptures, Chapels grottos and several small lakes.   
DAY 10  KRAKOW – PRAGUE (CZECH)        (B/L/D) 
This morning, visit the Olomouc, its town hall and the Holy Trinity Column is inscribed on the UNESCO World Historical list 
in 2000 and the second largest historical square in the Czech Republic. After proceed to the Czech Capital – Golden Prague, 
apply named for its wealth of gilded spires.   
DAY 11  PRAGUE          (B/L/D) 
This morning, embark on the brewery tour of Pilsner Urquell. Come and see an age old tradition combined with modern 
technologies, giving rise to that delicious flavor of the world-known and unique Pilsner Urquell Premium Larger. Watching 
the top quality home ingredients being used along with the brewery’s own water from more than 300 metre deep artesian 
wells and first class brewing yeast, you will witness the birth of beer characterized by a delicious flavour, pleasant hop 
aroma and mild bitterness. Prague is one of the most beautiful cities in Europe. Visit the 100 years old Hradcany Castle and 
within its walls the enormous and amazing cathedral of St. Vitus with its gilded grand chapel studded with semi-precious 
stones. Visit the famous Wenceslas Square birthplace of modern Czech freedom, sightseeing also includes the Charles 
Bridge and the old town hall with its famous Astronomical Clock.  
DAY 12  PRAGUE/KUALA LUMPUR        (B) 
After breakfast, free at leisure till transfer to airport for flight back to Kuala Lumpur via transit city.  
DAY 13  KUALA LUMPUR      
Arrival Kuala Lumpur with happy memories and till we meet again.  
 

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 


